

Keynote Speaker
Wednesday
May 25th - 7:00 p.m.
Grand Ball Room

Linda
McQuaig



Journalist and best-selling author Linda McQuaig has developed a reputation for challenging the establishment.

As a reporter for The Globe and Mail, she won a National Newspaper Award in 1989 for writing a series of articles which sparked a public inquiry into the activities of Ontario political lobbyist Patti Starr, and eventually led to Starr's imprisonment.

As a Senior Writer for Maclean's magazine, McQuaig (and Ian Austen) wrote two cover stories probing the questionable business dealings of Conrad Black in connection with a U.S. takeover bid in the early 1980s.

An irate Black suggested on CBC radio that McQuaig should be horsewhipped.

In 1991, she was awarded an Atkinson Fellowship for Journalism in Public Policy to study the social welfare systems in Europe and North America.

Since 2002, McQuaig has written op-ed columns for the Toronto Star.

She is author of eight books on politics and economics – all national bestsellers – including Shooting the Hippo (short-listed for the Governor General's Award for Non-Fiction), The Cult of Impotence, All You Can Eat, It's the Crude, Dude: War, Big Oil and the Fight for the Planet, and Holding the Bully's Coat: Canada and the U.S. Empire. Her most recent book, co-authored with Neil Brooks, is The Trouble With Billionaires.



Conférencière principale

Le mercredi

25 mai

19 h 00

Linda
McQuaig



Journaliste et auteure à succès, Linda McQuaig s'est forgé la réputation de défier les institutions .

En tant que journaliste pour le *Globe and Mail*, elle a remporté un Concours canadien de journalisme en 1989 pour avoir écrit une série d'articles qui a entraîné une enquête publique sur les activités de Patti Starr, lobbyiste politique de l'Ontario, qui a par la suite mené à l'emprisonnement de Mme Starr.

Et en tant que rédactrice principale de la revue *Maclean's*, Linda McQuaig (et Ian Austen) a écrit deux articles-vedettes demandant des précisions sur les relations d'affaires suspectes de Conrad Black en lien avec une offre publique d'achat américaine faite au début des années 1980.

Un Conrad Black furieux a suggéré, à la radio anglophone de la SRC, que Mme McQuaig devrait être fouettée.

En 1991, elle a reçu une Bourse Atkinson en affaires publiques dans le but d'étudier les systèmes d'aide sociale en Europe et en Amérique du Nord. Depuis 2002, Linda McQuaig écrit un article d'opinions pour le *Toronto Star*.

Elle est l'auteure de huit livres sur la politique et l'économie – qui ont tous été sacrés des best-sellers au Canada – dont *Shooting the Hippo* (en nomination pour le Prix du gouverneur général pour les ouvrages non romanesques), *The Cult of Impotence*, *All You Can Eat*, *It's the Crude, Dude: War, Big Oil and the Fight for the Planet*, et *Holding the Bully's Coat: Canada and the U.S. Empire*. Son plus récent livre, coécrit avec Neil Brooks, est *The Trouble With Billionaires*.

**BUILDING A BETTER
ONTARIO
BÂTIR UN ONTARIO MEILLEUR**